
This is an exempted course under the Non-Local Higher and Professional Education (Regulation) Ordinance. 根據《非本地高等及專業教育（規管）條例》，本課程屬獲豁免課程。
It is a matter of discretion for individual employers to recognize any qualification to which this course may lead. 個別僱主可酌情決定是否承認本課程可令學員獲取的任何資格。
These are exempted courses under the Non-Local Higher and Professional Education (Regulation) Ordinance. 根據《非本地高等及專業教育（規管）條例》，這些課程屬獲豁免課程。
It is a matter of discretion for individual employers to recognize any qualification to which these courses may lead. 個別僱主可酌情決定是否承認這些課程可令學員獲取的任何資格。
The course operator is applying for exemption under the Non-local Higher and Professional Education (Regulation) Ordinance. 課程主辦人正根據《非本地高等及專業教育（規管）條例》辦理豁免註冊手續。
It is a matter of discretion for individual employers to recognize any qualification to which this course may lead. 個別僱主可酌情決定是否承認本課程可令學員獲取的任何資格。
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MA Design Management
Programme Code: PE098A

London College of Communication,
University of the Arts London, UK
Application Code: 2045-PE098A

3762 0084 jackie.tang@hkuspace.hku.hk

The programme offers a combination of academic study with creative and 
professional practice in a project-led curriculum that draws on a range of 
interdisciplinary perspectives and address the needs of managerial professionals 
who work in the local design industry, as well as those who work in non-design 
areas and are looking for a new thinking approach to resolve complex design and 
management-related issues.
This programme offered in both London and Hong Kong by London College of 
Communication (LCC) , a world leader in creative communications education, 
through our industry-focused courses in Design under UAL, a world Top 2 university 
for art and design in the QS University World Rankings by Subject 2021.

Applicants shall have:
a)	 a Bachelor’s Degree with at least 1 year of work experience in creative industries; OR
b)	 i)	 a Higher Diploma or an Associate degree awarded by a recognised institution, AND

ii)	 at least 4 years of work experience in creative industries, among which 1 year must be 
at managerial level.

For applicants with qualifications from a university or recognised institution within or outside 
Hong Kong where the language of teaching or assessment is not English, they are required 
(unless exceptionally exempted) to obtain a score of 6.5 in IELTS (with a minimum of 6 in each 
sub-test).
Applicants with other qualifications will be considered on individual merit.

HK$150,000* (Payable in four equal installments)
Application Fee: HK$300

24 months English

Advanced Diploma in Interior Design
Programme Code: AT007A

3762 0086

charlotte.mak@hkuspace.hku.hk

This programme focuses on conceptual analysis and creative problem-solving in 
interior design. The Programme Objectives are as follows:  
-	 develop and refine students’ aesthetic sensitivity and creativity; 
-	 enhance students’ awareness of the responsibilities and potential liabilities of 

interior designers and eventually be able to undertake a supervisory role;
-	 enable students to formulate and communicate their design ideas using verbal 

as well as 2D and 3D visual means; and
-	 provide students with basic coverage of professional design management 

knowledge, building regulations and ethics in the interior design industry.

HK$39,800 
Payable in 2 instalments:
1st Instalment: HK$27,860 
2nd Instalment: HK$11,940 
Application Fee: HK$200

Approx. 15 months

Level 4 (Reg. No.: 12/000549/4) Validity Period: 27 Apr 2012 - on-going

Culture & Philosophy
文化及哲學

中國哲學文憑
課程編號：PL011A

報名代碼：2050-PL011A

3762 0821 jenny.lc.chan@hkuspace.hku.hk

本課程旨在讓學員有系統地掌握中國哲學的源流、主要學派的思想、演變及影響；
希望藉着傳授有關之理論知識，能培養學員對中國哲學的欣賞及興趣，進一步能夠
根據中國哲學的觀念，探討普遍的哲學問題。故除基礎文本研究外，本課程亦著重
訓練學員就特定理論進行延伸討論與分析。

入學資格 - 報讀者應：
1. 持有本院頒發之「哲學概論證書」或具同等學歷；及
2 (i) 於香港中學會考中國語文科及英國語文科考獲第2級＊；或具同等學歷或以上；或

(ii) 於香港中學文憑考試中國語文科及英國語文科考獲第2級或以上；或具同等學歷或以
上。

申請人若持有其他資歷，學院將按個別情況考慮。

HK$14,500

課程資訊

12個月

資歷架構級別：3  資歷名冊登記號碼：20/000264/L3
資歷名冊登記有效期：2020年6月1日 - 持續有效

哲學概論證書
課程編號：PL002A

報名代碼：2050-PL002A

3762 0821 jenny.lc.chan@hkuspace.hku.hk

哲學概論證書是哲學系列課程的入門課程。通過對古今中外哲學家對宇宙人生終極
問題探索路向和結果的學習、研究和探討，使學員明瞭哲學的特性與意義；通過對
哲學主要問題和中西哲學主流學派思想的研究，揭示哲學與現代生活關係，訓練閱
讀哲學著作能力，提高批判思考能力。

入學資格 - 報讀者應：
1. 於香港中學會考中國語文科及英國語文科考獲第2級＊；或具同等學歷或以上；或
2. 於香港中學文憑考試中國語文科及英國語文科考獲第2級或以上；或具同等學歷或以上。
申請人若持有其他資歷，學院將按個別情況考慮。

HK$8,300

7個月

資歷架構級別：3  資歷名冊登記號碼：07/001565/3
資歷名冊登記有效期：2008年5月5日 - 持續有效

周易之義理與卦義分析證書
課程編號：PL004A

報名代碼：2050-PL004A

3762 0821 jenny.lc.chan@hkuspace.hku.hk

解釋《易經》，配合歷朝易學大師之心得，將易經由淺至深闡釋出來， 重視周易的
天人原理及占測技巧，務求令學員對周易有理論與實踐并重的基本理解。

入學資格：報讀者應具中學程度或以上及具備良好閱讀中文的能力；並對中國文化有興趣。

HK$8,500

7個月

資歷架構級別：3  資歷名冊登記號碼：12/001147/3
資歷名冊登記有效期：2012年10月4日 - 持續有效


